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Την υπακοή φοβάται ο διάβολος….
/ Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες / Γέρ. Εφραίμ Κατουνακιώτης / Ορθόδοξη πίστη

Την υπακοή φοβάται ο διάβολος, διότι είναι μίμησις Χριστού. Όπως λέει και ο 
άγιος Θεόδωρος ο Στουδίτης, ας έχει τα βουνά και τα όρη ο Ιωαννίκιος, εμείς εδώ 
όλοι μαζεμένοι εν πνεύματι αγάπης, με διάφορους χαρακτήρας, με διάφορα 
επαγγέλματα, με διάφορες ηλικίες, όλοι αγαπημένοι, ηνωμένοι να υμνολογήσουμε 
τον Θεό.

Βλέπετε ο άγιος Θεόδωρος πως μιλούσε; Άγιος, δεν επαινούσε την ησυχία.

Είναι και η ησυχία καλή. Αλλά την σήμερον ημέραν, εγώ τουλάχιστον δεν την 
επαινώ.
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